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Π Ρ Ο Σ:  

Τον  Πρόεδρο της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας καθηγητή κύριο Γεώργιο Μπαμπινιώτη  

 

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ ΠΡΟΣ: 

1. Την Επόπτρια των Σχολείων της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας  

κυρία Βασιλική Παπαπέτρου-Μουρσελά  

2. Τον Οικονομικό Διευθυντή της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας  

κύριο Βασίλειο Χρυσανθακόπουλο 

 

Αξιότιμε κύριε Πρόεδρε,  

Την Τετάρτη 28-12-2011 έγινε συνάντηση μελών του Διοικητικού Συμβουλίου του 

Συλλόγου Καθηγητών της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας με τον Οικονομικό Διευθυντή κύριο 

Βασίλειο Χρυσανθακόπουλο με σκοπό την ενημέρωσή μας για την απόφαση του Διοικητικού 

Συμβουλίου της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας που έγινε στις 21-12-2011 και που αφορά στην 

ένταξη των εκπαιδευτικών της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας στο ενιαίο μισθολόγιο με βάση 

τους νόμους 4002/2011 και 4024/2011.  

Ο Οικονομικός Διευθυντής μάς ανακοίνωσε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο τής 

Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας ενέκρινε την πρόταση τής νομικής υπηρεσίας για την ένταξή μας 

στο ενιαίο μισθολόγιο από 1/01/2012, σύμφωνα με τους νόμους 4002/2011 (συνημμένο 1) και 

4024/2011 (συνημμένο 2), διαβεβαιώνοντάς μας ότι δεν θα μειωθούν οι αποδοχές μας. 

Τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου  του Συλλόγου Καθηγητών τής  Φιλεκπαιδευτικής 

Εταιρείας, επικαλέστηκαν: 1ον  έγγραφο της επιθεώρησης εργασίας (συνημμένο 3), στο οποίο  

αναφέρεται σαφώς ότι: «….. οι ιδιωτικοί εκπαιδευτικοί δεν εμπίπτουν στο πεδίο εφαρμογής 

των διατάξεων του Ν. 4002/2011 (ΦΕΚ Α/180) (Τροποποίηση της συνταξιοδοτικής νομοθεσίας 

του Δημοσίου-ρυθμίσεις για την ανάπτυξη και τη δημοσιονομική εξυγίανση) και του 
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κεφαλαίου Β του Ν. 4024/2011 (Συνταξιοδοτικές ρυθμίσεις ενιαίο μισθολόγιο-βαθμολόγια 

εργασιακή εφεδρεία και άλλες διατάξεις εφαρμογής του μεσοπρόθεσμου πλαισίου 

δημοσιονομικής στρατηγικής 2012-2015)/ΦΕΚ 226/Α/27-10-2011, που αφορούν στο δημόσιο 

τομέα…» και 2ον  έγγραφο του Διευθυντή της Περιφερειακής Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας 

Εκπαίδευσης Β΄ Αθήνας, κ. Σιψή (συνημμένο 4), στο οποίο αναφέρεται ότι: «…αναστέλλεται η 

χορήγηση μισθολογικών κλιμακίων στους ιδιωτικούς εκπαιδευτικούς από 1-11-2011, λόγω 

κατάργησης του νόμου 3205/2003…» και αναμένεται απάντηση του Υπουργείου Παιδείας δια 

Βίου Μάθησης και Θρησκευμάτων σχετικά με την κατάταξη των ιδιωτικών εκπαιδευτικών. 

Mε αφορμή τα έγγραφα αυτά ζητάμε να μην εφαρμοστεί άμεσα η ένταξή μας στο 

ενιαίο μισθολόγιο μέχρι να   καθοριστεί  από τους νόμους  του κράτους τι θα ισχύσει για τους 

ιδιωτικούς εκπαιδευτικούς. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας έχει αρχίσει επικοινωνία με τους αρμόδιους 

φορείς και δηλώνει ότι θα απευθυνθεί άμεσα στα Διοικητικά Όργανα που είναι υπεύθυνα για 

τον έλεγχο των μισθολογικών μας καταστάσεων, έτσι ώστε να διαφυλαχθούν όλα τα νόμιμα 

δικαιώματά μας.  

Με τιμή,  

Για το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου καθηγητών της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας 

 


